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                 ROMÂNIA 
CONSILIUL LOCAL UNŢENI 
        JUDEŢUL BOTOŞANI 
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei extraordinare din data de 8 ianuarie 2024 

 
În conformitate cu prevederile art.133, alin.(2), litera a) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul 

administrativ, prin Dispoziţia nr.1 din 4 ianuarie 2024, primarul comunei Unţeni a convocat Consiliul 
local în ședință extraordinară pentru data de 8 ianuarie 2023, ora 9,30  la Biblioteca comunală Unțeni, 
cu următoarea ordine de zi propusă: 
Nr. 
crt. 

INIȚIATOR TITLUL PROIECTULUI DE 
HOTARÂRE- PROBLEME 
SUPUSE DEZBATERII 

COMISII DE SPECIALITATE 
AVIZARE PROIECTE DE  
HOTĂRÂRI 

1  Aprobarea ordinii de zi  
2.  Aprobarea procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a consiliului local 
din data de 18.12.2023 

 

3. 

PRIMAR 

Proiect de hotărâre nr.56 din 
19.12.2023 privind organizarea 
rețelei școlare în comuna Unțeni 
pentru anul școlar 2024-2025 

- comisia pentru activităţi economico-
financiare, agricultură, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, 
gospodărie comunală, protecţia 
mediului şi turism, servicii şi comerţ; 
-  comisia pentru administraţie publică 
locală, juridică şi de disciplină, 
amenajarea teritoriului şi urbanism,  
apărarea ordinii şi liniştii publice, a 
drepturilor cetăţenilor; 
-  comisia pentru învăţământ, sănătate 
şi familie, activităţi social-culturale, 
culte,  muncă şi protecţie socială, 
protecţie copii, tineret şi sport 

4 PROIECT de HOTĂRÂRE nr.1 din 
3 ianuarie 2024 privind acoperirea 
definitivă a excedentului bugetului 
local al deficitului secțiunii de 
dezvoltare  la comuna Unțeni pe  
anul  2023 

La lucrările şedinţei consiliului local au fost prezenţi 8 consilieri  din total de 11 consilieri în 
funcţie, absentând nemotivat consilierii Achiței Ioan,  Adomnicăi Vasile și Burlacu Anișoara. 

Delegatul sătesc a fost prezent. 
Doamna consilier Ciocan Lidia aleasă  președinte de ședință prin Hotărârea nr.55 din 14 

decembrie 2022 să conducă şedinţa consiliului local pentru lunile ianuarie, februarie și martie din anul 
2023, constată că, potrivit prevederilor art.137, alin. (1) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali 
în funcţie. Se constată că şedinţa este legal constituită deschizând lucrările ședinței 

Președintele de ședință ales, constată că, potrivit prevederilor art.137, alin. (1) din O.U.G. 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa 
majorităţii consilierilor locali în funcţie.        

Președintele a luat cuvântul, deschizând lucrările ședinței.  
Punctul 1. Aprobarea ordinii de zi: 
Președintele ședinței a solicitat consiliului local aprobarea ordinii de zi. 
Se supune spre aprobare ordinea de zi. 

- Cine este pentru ? 
- Cine este împotrivă ? 
- Cine se abţine 

Din totalul de 8 (opt) consilieri prezenţi, 8 (opt) au votat pentru, nici unul împotrivă, nici unul 
nu s-a abținut. 
 Având în vedere rezultatul votului ordinea de zi a fost aprobată cu majoritate simplă. 

Punctul 2. Aprobarea procesului verbal al şedinţei  ordinare a consiliului local din data 
de 18.12.2023. 

Președintele ședinței a solicitat secretarului general al comunei prezentarea procesului-verbal 
al ședinței anterioare, ședința ordinară din data de 18 decembrie 2023. 

Secretarul general al comunei a prezentat procesul-verbal. 
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Președintele de ședință a solicitat consilierilor dacă au obiecții în ceea ce privește conținutul 
procesului verbal. 

Domnul consilier Pavel Petru arată că punctează câteva nereguli la acest proces verbal, va 
vorbi mai rar pentru a se putea face sinteza celor spuse la ședința anterioară. 

La începutul ședinței a solicitat ca proiectul de hotărâre nr.51 să fie scos de pe ordinea de zi 
pentru că proiectul este nelegal, că este făcut (inițiat) de viceprimarul comunei și nu de primarul 
comunei, când a votat ordinea de zi. 

În legătură cu EON a arătat că este o societate de distribuție de energie electrică și nu de 
distribuție a rețelelor electrice. 

La punctual 3 a arătat că nu este de acord cu aceste sume, nu va vota acest proiect de hotărâre, 
să se ducă banii la Achiței Ioan și Costîn Rodica, care sunt personae cu boli închipuite. 

La adoptarea proiectului de hotărâre 54, cu DelgazGrid va vota împotriva proiectului de 
hotărâre, pentru că primarul este vinovat ca să plătească acești bani. 

La punctual 5, că atunci când a fost vorba de acest domn avocat, proiectul de hotărâre sunt 
dintre acelea care a îngenunchiat România și nu-și asumă responsabilitatea. În instanță se pierde și se 
câștigă cu tot cu avocet. 

La punctual 6 a arătat că va vota împotrivă și să fie scos de pe ordinea de zi. 
La taxa de gunoi a făcut o propunere: 3 lei taxă lunară de salubrizare. Familiile mai mari de un 

copil să fie scutite și cei 500000 de lei care se dau avocatului să fie trecute la taxa de salubrizare. Va 
vota împotriva procesului verbal. 

Secretarul general al consiliului local i-a răspuns domnului consilier că toate aceste completări 
la procesul verbal nu trebuiesc trecute în acesta, deoarece aspectele relatate nu respectă prevederile 
Regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, respectiv, consilierii locali participă 

la dezbaterile ședinței în ordinea înscrierii la cuvânt, dar, și în această situație aceștia sunt obligați 
ca în cuvântul lor să se refere exclusiv la problema care formează obiectul dezbaterii. Or, în această 
situație aceste completări exprimate nu respectă prevederilor Regulamentului, care nu s-a referit 
exclusiv la problemele care făceau obiectul dezbaterii. Aceste aspecte relatate sunt inutile, odată ce nu 
respectă Regulamentul. Întra-devăr, Procesul verbal al ședinței anterioare sintetizează exclusiv la 
problemele care au făcut obiectul dezbaterilor ședinței Consiliului Local, fiind un act al 
Consiliului Local, iar semnarea procesului verbal fiind forma/procedura prin care Consiliul local își 
desfășoară activitatea. 

Doamna consilier Prelepcian Carmen arată că vine cu o completare , a spus că nu va fi de 
acord cu avocatul dar nu a primit nici o informare. 

Se supune spre aprobare procesul verbal: 
- Cine este pentru ? 
- Cine este împotrivă ? 
- Cine se abţine 

Din totalul de 8 (opt) consilieri prezenţi, provesul verbal a fost aprobat astfel: voturi pentru 
5(cinci), consilierii Andrișan Laura, Ciocan Lidia, Fortoeș Costel, Listar Gheorghe-Manole, Soveja 
Fănică, 2(două) un vot împotrivă: consilierii Pavel Petru și Timișag Dumitru, un  vot abținere, 
consilier Prelecian Carmen. 
 Având în vedere rezultatul votului procesul verbal a fost aprobat cu majoritate simplă. 

Punctul 3.  Adoptarea proiectului de hotărâre nr.56 din 19.12.2023 privind organizarea 
rețelei școlare în comuna Unțeni pentru anul școlar 2024-2025. 

Consilierii consiliului local au primit înaintea şedinţei documentaţia aferentă proiectului de 
hotărâre, respectiv referatul de aprobare al primarului comunei Unţeni precum şi raportul de 
specialitate al compartimentului de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei. 

Comisiile pe domenii de specialitate au dat avizele consultative la proiectul de hotărâre. 
Potrivit art.138, alin. (6) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, președintele 

ședinței a dat posibilitatea susținerii proiectului de hotărâre de către inițiator.  
Primarul comunei a arătat motivele susținerii proiectului de hotărâre, care se adoptă anual 

pentru anul școlar următor. 
Domnul consilier Timișag Dumitru a arătat că dacă sunt valabile numerele de telefoane trecute 

în proiectul de hotărâre. Dacă s-a făcut scris către școală despre rețeaua școală. 
I s-a răspuns că am consultat școala gimnazială Unțeni, în scris prin e-mail despre proiectul de 

hotărâre, care au confirmat prin telefon că datele sunt cele corecte. 
Nefiind depus nici un amendament, președintele de ședință supune spre aprobare, prin vot 

deschis şi ridicare de mâini proiectul de hotărâre. 
- Cine este pentru ? 
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- Cine este împotrivă ? 
- Cine se abţine ? 

Din totalul de 8 (opt) consilieri prezenţi, proiectul de hotărâre a fost votat astfel: Voturi pentru 
7(șapte): consilierii Andrișan Laura, Ciocan Lidia, Fortoeș Costel, Listar Gheorghe-Manole, 
Prelepcian Carmen, Soveja Fănică, Timișag Dumitru, vot împotrivă 1(unul) consilier Pavel Petru, 
voturi abținere: 0 (zero. 

Având în vedere rezultatul votului, proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate simplă. 
Punctul 4. Adoptarea proiectului de hotărâre nr. nr.1 din 3 ianuarie 2024 privind 

acoperirea definitivă a excedentului bugetului local al deficitului secțiunii de dezvoltare  la 
comuna Unțeni pe  anul  2023. 

Consilierii consiliului local au primit înaintea şedinţei documentaţia aferentă proiectului de 
hotărâre, respectiv referatul de aprobare al primarului comunei Unţeni precum şi raportul de 
specialitate al compartimentului de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei. 

Comisiile pe domenii de specialitate au dat avizele consultative la proiectul de hotărâre. 
Potrivit art.138, alin. (6) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, președintele 

ședinței a dat posibilitatea susținerii proiectului de hotărâre de către inițiator.  
Primarul comunei a arătat motivele susținerii proiectului de hotărâre, care se adoptă la 

începutul fiecărui an. 
Domnul consilier Pavel Petru întreabă de unde vine excedentul. 
Primarul comunei arată că s-a aprobat de consiliul local în anul 2023. 
Nefiind depus nici un amendament, președintele de ședință supune spre aprobare, prin vot 

deschis şi ridicare de mâini proiectul de hotărâre. 
- Cine este pentru ? 
- Cine este împotrivă ? 
- Cine se abţine ? 

Din totalul de 8 (opt) consilieri prezenţi, proiectul de hotărâre a fost votat astfel: Voturi pentru 
8(opt): consilierii Andrișan Laura, Ciocan Lidia, Fortoeș Costel, Listar Gheorghe-Manole, Prelepcian 
Carmen, Soveja Fănică, Pavel Petru și Timișag Dumitru, voturi împotrivă 0(zero), voturi abținere: 0 
(zero). 

Având în vedere rezultatul votului, proiectul de hotărâre a fost adoptat în unanimitate 
(majoritate simplă). 

Președintele ședinței a declarat închise lucrările ședinței. 
 

PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI 
Consilier Lidia Ciocan 

SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 
Vasile Ursachi 

 


